
Wspólne posiedzenie: 

Komisja Oświaty i Spraw Publicznych,  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

 

Protokół nr 9 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 18 grudnia 2024 r. 

 
Wspólne posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Publicznych (OiSP) oraz Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów (RGiF) Rady Miejskiej Dębna rozpoczęto 18 grudnia 2024 r. o godz. 

13:00, a zakończono o godz. 14:15 tego samego dnia.  

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń w Urzędzie Miejskim w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5  

(sala nr 5) 

Wspólnemu posiedzeniu komisji przewodniczył Radny Krzysztof Lenartowicz. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że posiedzenie komisji będzie nagrywane oraz spełnił 

obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej 

Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych,  

a na drzwiach wejściowych umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się  

z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przywitał wszystkich obecnych na wspólnym posiedzeniu komisji.  

W posiedzeniu wzięli udział: 

Członkowie Komisji OiSP oraz RGiF Rady Miejskiej Dębna, 

Radny Damian Jankowski,  

Burmistrz Dębna Pan Wojciech Czepułkowski,  

Zastępca Burmistrza Pani Beata Biaduń-Broda,  

Sekretarz Gminy Pani Anna Witek,  

Skarbnik Gminy Pani Iwona Pludra,  

Sekretarz Gminy Boleszkowice Pani Anna Sobczyńska, 

przedstawiciele Miejsko-Gminnej Komisja Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 

Kierownicy i pracownicy Urzędu Miejskiego, 

oraz mieszkańcy gminy. 

Poprosił o wpisanie się uczestników posiedzenia na listę obecności.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

We wspólnym posiedzeniu wzięło udział: 

8 radnych z Komisji Oświaty i Spraw Publicznych, co pozwalało na procedowanie posiedzenia.  

Obecni: 

1. Krzysiak Marcin  

2. Kulbicki Tomasz 

3. Lewandowski Łukasz 

4. Napieracz Mirosław  

5. Obielak Angelika  

6. Obielak Mateusz  

7. Pech Marcin  

8. Pluciński Tomasz  

9. Wachowiak Małgorzata  
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10. Włodkowski-Moszej Leszek  

Lista obecności członków Komisji OiSP stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

oraz 

9 członków z Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, co pozwalało na procedowanie 

posiedzenia.  

Obecni: 

1. Krzysiak Marcin  

2. Kulbicki Tomasz 

3. Lenartowicz Krzysztof  

4. Lewandowski Łukasz 

5. Mazurowski Jacek  

6. Mikołajczak Agata  

7. Napieracz Mirosław  

8. Obielak Mateusz  

9. Pluciński Tomasz  

10. Wachowiak Małgorzata  

11. Włodkowski-Moszej Leszek  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno 

na lata 2024-2032. 

4. Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 2024. 

5. Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków ochotniczej straży pożarnej którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż 

Pożarną lub Gminę Dębno. 

6. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Dębno a Gminą Boleszkowice w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego. 

7. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

przyjęcia przez Gminę Miasto Szczecin realizacji zadań w zakresie przyjmowania osób w stanie 

nietrzeźwości. 

8. Opinia do projektu uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w gminie Dębno na 

lata 2025 – 2028. 

9. Opinia do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej Dębna oraz 

komisji na 2025 rok. 

10. Opinia do projektu uchwały w sprawie pozostawienie skargi bez rozpoznania. 

11. Opinia do projektu uchwały w sprawie pozostawienie skargi bez rozpoznania. 

12. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady 

Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

Uwag, wniosków nie było, porządek został przyjęty.  
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Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił o zabranie głosu przez p. Burmistrza, 

przed punktem drugim.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że jest dzisiaj Pani Sekretarz Gminy 

Boleszkowice. Poprosił o przedstawienie w jaki sposób rozliczne są śmieci w Gminie 

Boleszkowice. 

 

Sekretarz Gminy Boleszkowice Anna Sobczyńska przedstawiła, jak wygląda sytuacja śmieci na 

terenie Gminy Boleszkowice, jaka jest forma rozliczenia.  

Jesteśmy małą gminą, gminą wiejską, mamy bardzo rozproszoną zabudowę, więc koszty 

zagospodarowania odpadami są dosyć wysokie. Przez lata byliśmy uczestnikami Związku Gmin 

Dolnej Odry i to troszeczkę kosztowało, dużo było podwyżek składek, nie do końca rozliczenia 

były jasne. W związku z tym Radni postanowili, że w 2022 roku wystąpimy ze Związku Gmin 

Dolnej Odry i będziemy samodzielnie prowadzić punkt gospodarowania odpadami na naszym 

terenie. Związek Gmin Dolnej Odry kiedyś miał naliczanie od osoby, a w związku z tym, że bardzo 

topniała ilość osób składających deklaracje i zmniejszała się wpłata do Związku, a odpady 

przybywały, Związek zdecydował się na to, żeby wprowadzić rozliczenie od wody. Przejmując 

system gospodarowania odpadami musimy ustanowić sobie jaki system byśmy chcieli  

i przedstawialiśmy radnym różne rozwiązania. Biorą pod uwagę wszystkie rozliczenia - do 

gospodarowania odpadami wliczają się wszystkie koszty, czyli odbiór odpadów przez 

przedsiębiorcę, nie mamy własnej spółki i musimy się posiłkować podmiotem zewnętrznym. 

Robimy przetarg, pierwszy zrobiliśmy na 3 lata, teraz zrobiliśmy na rok ze względu na opłatę 

recyklingową (opakowaniową) więc nie do końca wiedzieliśmy, jak to będzie wyglądało.  

W to wliczały się - odbiór odpadów, pracownik, program, wszystkie koszty związane z obsługą, 

czyli deklaracje, wydruki, ulotki, koszty prowadzenia edukacji ekologicznej i zrobiła się dosyć 

spora kwota. Licząc różne rozważania i na temat od osoby stawki ustalając i od wody 

stwierdziliśmy, że każdy na terenie naszej gminy ma licznik od wody. Ciężko jest mieszkańcom 

zrozumieć, co ma woda do śmieci – tak naprawdę nic. To nie chodzi o to, żeby ilość śmieci 

odzwierciedlała ilość wody, tylko chodzi o to, że dzięki temu, że każdy z nas ma w domu licznik  

i mniej więcej po zużyciu wody jesteśmy w stanie stwierdzić, ile osób taką nieruchomość 

zamieszkuje, co w zakresie ilości osób było bardzo ciężko. Związek niejednokrotnie prowadził 

takie czynności, w których chciał sprawdzić, ile osób zamieszkuje na danej nieruchomości, ale 

było to skomplikowane, bo ustawodawca nie dał narzędzi do tego, nie dał możliwości wejścia do 

domu i policzenia osób. Meldunki też nie są wyjściem dlatego, że gro osób po prostu się nie 

melduje i odwrotnie – mieszkańcy są zameldowani, a nie zamieszkują. Po liczniku mieliśmy 

możliwość zweryfikowania mniej więcej, ile osób w takiej nieruchomości jest. Dzisiaj po 3 latach 

funkcjonowania systemu, na poprzedniej sesji nasi Radni podjęli decyzję o tym, że musimy 

troszeczkę podwyższyć tą stawkę od wody, bo przetarg został rozstrzygnięty i stawka za odbiór 

odpadów była ponad 200.000 zł wyższa od poprzedniej, a nie mamy z czego dokładać. 3 lata 

zamknęliśmy dołożeniem około 50.000 zł do systemu, w co wchodziło – pracownik, wszystkie 

koszty związane z odbiorem odpadów i wszystkie koszty pozostałe. Radni podnieśli stawkę o 2 zł 

i w tej chwili mamy 13,90 zł. Wcześniej nasza wyjściowa stawka to było 11,90 zł. Przejmując 

system od Związku mieliśmy 720 deklaracji. Jak objęliśmy sami system od wody, zaczęliśmy 

weryfikować wszystkie liczniki, nieruchomości i dzisiaj mamy 910 deklaracji. Dzisiaj system od 

wody troszkę to weryfikuje. Będą osoby, które mają bardzo duże zużycie, ale są to pojedyncze 

jednostki i ustawodawca też wprowadził taki limit, teraz jest chyba 202 zł. Jeżeli komuś z wody 

wyjdzie, że będzie np. 230 zł, to on nie zapłaci więcej niż 200 zł za rodzinę.       
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Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski zapytał o zużycie wody na osobę i ile jest przyjęte na 

osobę.  

 

Sekretarz Gminy Boleszkowice Anna Sobczyńska poinformowała, że na podstawie rocznych 

odczytów za rok poprzedni wyliczamy i każdy ma inne zużycie. Natomiast są takie sytuacje, gdzie 

np. ktoś buduje dom i nie ma odczytu (my przejęliśmy za okres 6 miesięcy) i ktoś mieszka dwa, 

trzy miesiące, to nie jesteśmy w stanie zweryfikować jakie ma zużycie wody, to przyjęliśmy 2,6 

na osobę w ryczałcie. Wtedy zgłasza, że ma 3 lub 4 osoby w domu i razy 2,6 i taką kwotę wnosi, 

dopóty nie minie pół roku i później może zmienić deklarację na podstawie odczytu.    

 

Radna Angelika Obielak zapytała o wspólnoty mieszkaniowe – na jakich zasadach one się 

rozliczają. 

 

Sekretarz Gminy Boleszkowice Anna Sobczyńska poinformowała, że na podstawie odczytów  

z liczników. Zarządca składa deklaracje na podstawie liczników w mieszkaniach. Płacimy za wodę 

zużytą na cele gospodarstwa domowego, a nie za wodę z podliczników.    

 

Przewodniczący Rady Jacek Mazurowski zapytał – jak Państwo rozwiązaliście temat osób, które 

nie maja podłączenia do wody wodociągowej, tylko maja własne studnie.   

 

Sekretarz Gminy Boleszkowice Anna Sobczyńska poinformowała, że jest to ryczałt, czyli 2,6 

na osobę. 

 

Więcej pytań nie było. 

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

2. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił p. Skarbnik o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024 wraz z dodatkowym wnioskiem.  

Treść dodatkowego wniosku:  

Dodatkowy wniosek do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024: 

1) W związku z otrzymaniem dofinansowania ze środków z Funduszu Pracy w ramach Rządowego 

programu wspierania rodziny „Asystent rodziny na rok 2024”, zwiększa się plan dochodów 

budżetu o kwotę /+/23.885,36 zł (855.85504.2690). 

Jednocześnie przeznacza się te środki w planie wydatków budżetu na wynagrodzenia i pochodne 

związane z realizacją programu przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Dębnie w następujący 

sposób: 

855.85504.4010 /+/20.202,07 zł, 

855.85504.4110   /+/3.224,66 zł, 

855.85504.4120      /+/458,63 zł. 

W związku z uwzględnieniem dodatkowego wniosku zostanie dodany załącznik zmiany dochodów 

budżetu oraz zmieni się treść uchwały budżetowej, która będzie miała następujące brzmienie: 

 § 1. Dokonuje się zmian w planie DOCHODÓW budżetu Gminy Dębno na 2024 rok zgodnie  

z załącznikiem Nr 1.  
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§ 2. Dokonuje się zmian w planie WYDATKÓW budżetu Gminy Dębno na 2024 rok zgodnie  

z załącznikiem Nr 2.  

§ 3. Dokonuje się zmian w planie PRZYCHODÓW i ROZCHODÓW budżetu Gminy Dębno na 

2024 rok zgodnie z załącznikiem Nr 3.  

§ 4. W wyniku zmian wprowadzonych w planie dochodów i wydatków, ustala się planowany deficyt 

budżetu w wysokości /-/20.799.206,35 zł, który zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z:  

1) przychodów z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 

zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach 716.813,15 zł,  

2) wolnych środków, o których mowa w art.217 ust.2 pkt.6 ustawy 426.529,42 zł.  

3) przychodów z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym w kwocie 10.000.000,00zł,  

4) nadwyżki z lat ubiegłych 9.655.863,78 zł.  

§ 5. W uchwale Rady Miejskiej Dębna nr LXXX/600/2023 z dnia 28.12.2023 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Dębno na rok 2024, w związku ze zmianami dokonanymi w planie 

wydatków budżetu, załącznik Nr 17 Dochody i wydatki związane z realizacją zadań określonych 

ustawą Prawo ochrony środowiska w 2024 roku otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem Nr 4 

do niniejszej uchwały.  

§ 6. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Dębna.  

§ 7. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Zachodniopomorskiego. 

Dodatkowy wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał o przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów w kwocie 10 

milionów. Czy w projekcie budżetu wcześniej nie było 5, 5 miliona? 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra poinformowała, że od początku roku mamy 10 milinów.  

  

Więcej pytań nie było. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja OiSP: Dodatkowy wniosek do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na rok 2024: 1) W związku z otrzymaniem dofinansowania ze środków z Funduszu Pracy w ramach 

Rządowego programu wspierania rodziny „Asystent rodziny na rok 2024”, zwiększa się plan 

dochodów budżetu o kwotę /+/23.885,36 zł (855.85504.2690). Jednocześnie przeznacza się te 

środki w planie wydatków budżetu na wynagrodzenia i pochodne związane z realizacją programu 

przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Dębnie w następujący sposób: 855.85504.4010 /+/20.202,07 

zł, 855.85504.4110 /+/3.224,66 zł, 855.85504.4120 /+/458,63 zł. W związku z uwzględnieniem 

dodatkowego wniosku zostanie dodany załącznik zmiany dochodów budżetu oraz zmieni się treść 

uchwały budżetowej (pełna treść wniosku w załączeniu) 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek.  

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

z dodatkowym wnioskiem 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2024-2032. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił p. Skarbnik o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 2024-2032 wraz ze zmianami. 

Treść zmian: 

Zmiana do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno 

na lata 2024-2032 

W związku z wprowadzeniem dodatkowego wniosku do projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2024, zmianie uległ plan dochodów i plan wydatków w roku 2024  

o kwotę 23.885,36 zł. W ślad za tym w załączniku nr 1 "Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy 

Dębno na lata 2024-2032" dostosowano kolumnę roku 2024 do nowych wartości.  

Poprawiono również treść objaśnień po dokonanych zmianach, zawartych w załączniku nr 3 do 

niniejszej uchwały, w poniższym zakresie: 

„Zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 20 grudnia 2024 r., dokonano następujących zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dębno: 

1. Dochody ogółem zwiększono o 124 662,36 zł, z czego dochody bieżące zwiększono o 124 

662,36 zł, a dochody majątkowe nie uległy zmianie. 

2. Wydatki ogółem zwiększono o 100 062,36 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono o 124 

662,36 zł, a wydatki majątkowe zmniejszono o 24 600,00 zł. 

3. Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi -20 799 206,35 zł. 

Szczegółowe informacje na temat zmian w zakresie dochodów, wydatków i wyniku budżetu w roku 

budżetowym przedstawiono w tabeli poniżej. 

Tabela 1. Zmiany w dochodach i wydatkach w 2024 roku 

Wyszczególnienie Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

Dochody ogółem 162 467 869,10 +124 662,36 162 592 531,46 

Dochody bieżące 133 519 385,22 +124 662,36 133 644 047,58 

Dotacje bieżące 24 140 288,22 +124 662,36 24 264 950,58 

Wydatki ogółem 183 291 675,45 +100 062,36 183 391 737,81 
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Wyszczególnienie Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

Wydatki bieżące 140 649 324,09 +124 662,36 140 773 986,45 

Wynagrodzenia i 

pochodne 
64 595 266,64 +43 133,26 64 638 399,90 

Pozostałe wydatki 

bieżące 
75 181 057,45 +81 529,10 75 262 586,55 

Wydatki majątkowe 42 642 351,36 -24 600,00 42 617 751,36 

Wynik budżetu -20 823 806,35 +24 600,00 -20 799 206,35 

Źródło: opracowanie własne.” 

Proszę o uwzględnienie przedstawionych zmian w projekcie uchwały. 

Wniosek - zmiana do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno na lata 2024-2032 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Pytań nie było.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja OiSP: Wniosek - zmiana do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dębno na lata 2024-2032 - W związku z wprowadzeniem dodatkowego 

wniosku do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024, zmianie uległ 

plan dochodów i plan wydatków w roku 2024 o kwotę 23.885,36 zł. W ślad za tym w załączniku 

nr 1 "Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Dębno na lata 2024-2032" dostosowano kolumnę 

roku 2024 do nowych wartości. Poprawiono również treść objaśnień po dokonanych zmianach, 

zawartych w załączniku nr 3 do niniejszej uchwały (pełna treść zmiany w załączeniu) 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała zmianę. 

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno na lata 2024-2032 ze zmianami 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 



8 
 

4. Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 2024. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poprosił p. Skarbnik o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

5. Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków ochotniczej straży pożarnej którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż 

Pożarną lub Gminę Dębno. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Wydział Administracyjno-Prawny. Zapytał, czy są pytania, uwagi do projektu 

uchwały? 

 

Radny Marcin Krzysiak zgłosił wniosek ustny, aby zmienić zapis w paragrafie 1 punkt 1  

- z kwoty 30 zł na kwotę 35 zł. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że jeszcze w jednej gminie są większe 

stawki. Było nieformalne porozumienie między burmistrzami, w którym była ustalona mniej 

więcej ta stawka, o której my mówimy, a później przed samymi wyborami Myślibórz podwyższył 

ją o dużo więcej.  

Burmistrz zwrócił się do Radnych z prośbą o pozostawienie stawki 30 zł.   

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował, że przychyla się do wniosku Radnego Marcina 

Krzysiaka. Poinformował, że najniższa krajowa od 1 stycznia będzie wynosiła 30,50 zł/h. 

Myślibórz ma chyba 41 zł, a pozostałe gminy chyba 35 zł. Cały koszt podniesienia stawki to 7,5 

tysiąca. Koszty są nieporównywalne do tego jaką pracę wykonują ludzie.  



9 
 

Dyskusja.  

Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy przed głosowaniem. 

Przerwa (godz. 13:37 – 13:42) 

Przewodniczący wznowił posiedzenie po przerwie.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja OiSP: Wniosek Radnego Marcina Krzysiaka o zmianę zapisu w projekcie uchwały  

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożarnej 

którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Dębno - w paragrafie 1 

punkt 1 zmiana kwoty z 30 zł na kwotę 35 zł. Zapis po zmianach: § 1. Ustala się następującą 

wysokość ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy 

Dębno, którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu 

pożarniczym w wysokości: 1) 35,00 zł za godzinę udziału w działaniu ratowniczym lub akcji 

ratowniczej, za każdą rozpoczętą godzinę od zgłoszenia wyjazdu z jednostki ochotniczej straży 

pożarnej, 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (4) 

Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 

 

Wniosek Radnego pozostał bez rozstrzygnięcia – 4 „za” i 4 „przeciw”.    

  

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożarnej którzy uczestniczyli w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym organizowanym przez 

Państwową Straż Pożarną lub Gminę Dębno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 

 

 Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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6. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Dębno a Gminą Boleszkowice w zakresie lokalnego 

transportu zbiorowego. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Wydział GPiK. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dębno a Gminą Boleszkowice w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 
 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

 7. Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

dotyczącego przyjęcia przez Gminę Miasto Szczecin realizacji zadań w zakresie 

przyjmowania osób w stanie nietrzeźwości. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Pełnomocnika Burmistrza ds. patologii społecznych p. Małgorzatę 

Wawrzycką-Dawidowicz. Projekt uchwały znajduje się w materiałach eSesja. Zapytał, czy są 

pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia dotyczącego przyjęcia przez Gminę Miasto Szczecin realizacji zadań w zakresie 

przyjmowania osób w stanie nietrzeźwości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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8. Opinia do projektu uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w gminie 

Dębno na lata 2025–2028. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany przez Pełnomocnika Burmistrza ds. patologii społecznych p. Małgorzatę 

Wawrzycką-Dawidowicz. Projekt uchwały znajduje się w materiałach na eSesji. Zapytał, czy są 

pytania do projektu uchwały? 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w gminie Dębno na 

lata 2025–2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

9. Opinia do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej Dębna oraz 

komisji na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały jest 

zamieszczony w materiałach na eSesji. Obejmuje plan pracy Rady Miejskiej Dębna oraz plany 

pracy komisji Rady Miejskiej Dębna, to jest Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, Komisji 

Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji Rewizyjnej na 2025 r. Zapytał, czy są pytania, uwagi 

do projektu uchwały? 

 

Radny Mirosław Napieracz złożył wniosek na piśmie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

planów pracy Rady Miejskiej Dębna oraz komisji na 2025 rok – „wnoszę o zmianę planu pracy 

Rady Miejskiej Dębna i Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów w miesiącu styczniu  

i dopisanie punktu o treści: Omówienie powstającego planu ogólnego zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Dębno – stan bieżący”. 

Wniosek stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Radny Łukasz Lewandowski poinformował, że w planie pracy komisji brakuje informacji z pracy 

DOKu i OSiRu.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że można wprowadzić temat do planu 

pracy. Poprosił o wskazanie miesiąca. 
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Dyskusja w temacie planu pracy.  

W dyskusji głos zabrali: Radny Łukasz Lewandowski, Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski, 

Radny Marcin Krzysiak, Radny Leszek Włodkowski-Moszej, Skarbnik Gminy Iwona Pludra, 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz. 

 

Radny Łukasz Lewandowski zgłosił wniosek ustny do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

planów pracy Rady Miejskiej Dębna oraz komisji na 2025 rok - o zmianę planu Komisji Oświaty 

i Spraw Publicznych i dopisanie punktu w miesiącu lutym: Sprawozdanie finansowe  

i merytoryczne z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Dębnie za rok 2024. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że teraz będą głosowane 

wnioski radnych.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja OiSP: Wniosek Radnego Mirosława Napieracza do projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej Dębna oraz komisji na 2025 rok – wnoszę o zmianę planu 

pracy Rady Miejskiej Dębna i Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów w miesiącu styczniu  

i dopisanie punktu o treści: Omówienie powstającego planu ogólnego zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Dębno – stan bieżący 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek Radnego.  

  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja OiSP: Wniosek Radnego Łukasza Lewandowskiego do projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej Dębna oraz komisji na 2025 rok – wnoszę o zmianę planu 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych i dopisanie punktu w miesiącu lutym: Sprawozdanie 

finansowe i merytoryczne z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Dębnie za rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek Radnego. 
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Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej 

Dębna oraz komisji na 2025 rok z wnioskami 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

10. Opinia do projektu uchwały w sprawie pozostawienie skargi bez rozpoznania. 

(dot. byłej nauczycielki) 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały jest 

zamieszczony w materiałach na eSesji. Dotyczy skargi byłej nauczycielki Szkoły Podstawowej  

nr 3 w Dębnie z dnia 5 listopada 2024 r. na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3  

im. Jarosława Dąbrowskiego w Dębnie. Z dokumentacją w tej sprawie Radni mogli się zapoznać, 

jest dostępna „na tabletach”. Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

Dębna w tej sprawie odbyło się 5 grudnia 2024 r. Zgodnie z projektem uchwały, Rada postanawia 

o pozostawieniu skargi bez rozpoznania ze względu, na to, że w skardze podnoszone są sprawy 

pracownicze, a Rada Miejska nie jest uprawniona do badania spraw pracowniczych. Do tego są 

powołane inne organy.  

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie pozostawienie skargi bez rozpoznania  

(dot. byłej nauczycielki) 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Łukasz Lewandowski, Angelika Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Mirosław Napieracz, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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11. Opinia do projektu uchwały w sprawie pozostawienie skargi bez rozpoznania. 

(dot. byłego nauczyciela) 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że projekt uchwały jest 

zamieszczony w materiałach na eSesji. Dotyczy skargi byłego nauczyciela Szkoły Podstawowej  

nr 3 w Dębnie z dnia 5 listopada 2024 r. na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3  

im. Jarosława Dąbrowskiego w Dębnie. Z dokumentacją w tej sprawie Radni mogli się zapoznać, 

jest dostępna „na tabletach”. Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

Dębna w tej sprawie odbyło się 5 grudnia 2024 r. Zgodnie z projektem uchwały, Rada postanawia 

o pozostawieniu skargi bez rozpoznania ze względu, na to, że w skardze podnoszone są sprawy 

pracownicze, a Rada Miejska nie jest uprawniona do badania spraw pracowniczych. Do tego są 

powołane inne organy.  

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie pozostawienie skargi bez rozpoznania  

(dot. byłego nauczyciela) 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Łukasz Lewandowski, Angelika Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Mirosław Napieracz, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

12. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady 

Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz poinformował, że pismem z dnia 26 listopada 

2024 r. Radny Grzegorz Kulbicki zgłosił swój akces pracy w Komisji Oświaty i Spraw Publicznych 

Rady Miejskiej Dębna. Zgodnie ze Statutem Gminy Dębno przedmiot działania poszczególnych 

komisji stałych, ich ilość, nazwy oraz skład osobowy określa Rada w odrębnych uchwałach.  

W uchwale Nr II/9/2024 Rady Miejskiej Dębna z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie powołania 

komisji stałych Rady Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania 

uzupełnia się skład Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna o Radnego 

Grzegorza Kulbickiego. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Komisja OiSP: Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe 

Rady Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania (Komisja OiSP 

- Radny Grzegorz Kulbicki) 
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Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (4) 

Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

NIEOBECNI (2) 

Mateusz Obielak, Tomasz Pluciński 

 

Projekt uchwały nie został rozstrzygnięty w głosowaniu – 4 „za”, 4 „przeciw”. Projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

13. Sprawy różne. 

 

Radna Agata Mikołajczak zapytała o złożony wniosek w dniu 27 listopada o rozliczenie 

maratonu. Dostaliśmy odpowiedź 10 grudnia, że stowarzyszenie zostało wezwane do 

przedstawienia sprawozdania, a do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy go.  

Zapytała – w jakim terminie możemy się spodziewać zestawienia?  

 

Burmistrz Dębno Wojciech Czepułkowski poinformował, że na sesji postara się odpowiedzieć. 

Porozmawiam z Panem Dyrektorem.   

 

Radny Mirosław Napieracz poruszył sprawę progu zwalniającego na ul. Słowackiego, pierwszy 

od ul. Baczewskiego. Jadąc od strony ulicy Baczewskiego nie ma znaku informującego, że jest tam 

próg i nie ma ograniczenia prędkości. Ten znak kiedyś tam stał, ale ktoś go chyba wyrwał. Poprosił 

o zajęcie się sprawą.  

Radny poruszył kolejną sprawę - sprawę dot. kompleksu boisk na ul. Waryńskiego. Przedstawił 

zdjęcia, jak OSiR zajmuje się swoimi obiektami znajdującymi się w trwałym zarządzie, jaki jest 

ich stan. Jest tam brudno, jest nie posprzątane. Na boisku, które jedyne nadaje się do użytku 

znajduje się pełno szkieł, które zagrażają bezpieczeństwu użytkowników tego boiska. Poprosił  

o zmotywowanie p. Dyrektora chociaż do posprzątania tego boiska.     

 

Burmistrz Dębno Wojciech Czepułkowski zwrócili się z prośbą, że jeżeli pojawią się jakieś 

problemy, żeby je zgłaszać na bieżąco, nie czekać do komisji. Poinformował, że zgłoszonymi 

sprawami urząd się zajmie.  

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał o wysłany wniosek drogą mailową o naprawę nawierzchni drogi 

w Barnówku – nie mam żadnej odpowiedzi. Zapytał - jak sytuacja wygląda? 

 

Kierownik Wydziału GPiK Magdalena Daćko-Dawidowicz poinformowała, że sprawa jest  

w tok. Jeżeli się w tym tygodniu nie uda, to będzie po świętach zrobione.  

 

Więcej pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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14. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Lenartowicz - w związku z wyczerpaniem się porządku 

zamykam wspólne posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów i dziękuję wszystkim za udział. 

 

 

       

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych                         

                           Rady Miejskiej Dębna 

                Marcin Krzysiak  

 

 

 

 

  

 

 

 

 
Przygotowała: Monika Gubała 

 

Posiedzenie komisji było rejestrowane za pomocą urządzenia rejestrującego dźwięk (dyktafon).  
 

 


